
Referat HB-møde RKD 12. maj 2023   

 
Fjeldsted Skov Hotel og Konference 

Store Landevej 92 

5592 Ejby 

kl. 17.00 – 22.00.  

Indkaldt: Henrik, Carsten, Karin, Bente, Christopher, Michael, Sanni 

Referent: Bente 

 

Dagsorden:  

• Godkendelse af dagsorden:  
 

• Velkommen Sanni og formalia: Alle HB medlemmer har vedkendt sig klubbens etiske 
retningslinjer for HB, herunder har Sanni læst og samtykker desangående. 
 

• Opsamling fra seneste HB periode 
• Mønstervedtægter: Der er nedsat en arbejdsgruppe, som nu begynder at arbejde med 

revision af mønstervedtægter hen mod næste GF; Eva Bûlow, Lene Søndberg og Bente 
Koch.  

• Tilbagemeldinger fra kredsbesøg: Drøftelse af en ny form for information til de lokale 
kredse efter kredsbesøg, idet vi gerne vil melde tilbage på Christophers besøg. Det drejer 
sig om, hvordan HB kommer tilbage med info til kredsene. Vi samler informationerne og 
sender det i et interval til kredsformænd og sætter det i bladet til info under sin egen 
rubrik. 
 

• GF 2023: System og procedure for afstemning: Vi har undersøgt priser for digitalt 
afstemningssystem. Umiddelbart vil et decideret afstemningssystem være for 
omkostningstungt for en forening som vores. Der er startgebyr og løbende gebyr af en vis 
størrelse, som vil være for voldsom for vores økonomi. Vi undersøger videre i forhold til 
forskellige løsninger, og arbejder sideløbende på at optimere processen fra GF 2023.  
 
Forespørgsel om etiske retningslinjer. HB henviser til gældende lovgivning samt de 
retningslinjer, vi har i forvejen i RKD og DKK.  

 
• Planlægning af nuværende HB periode og opgaver: I ikke-prioriteret rækkefølge: 

Mønstervedtægter, forbedret procedure for afstemning til GF, kredsinfo, 
kommunikationsstrategi, informationsstrategi, målgruppe diskussion, raceseminar i 
efteråret. HB planlægger et HB temamøde, hvor vi ud fra devisen ”Den hele hund” drøfter 



målsætning, strategi og niveau for kommunikation. Første temamøde 25. august kl. 17.00 – 
22.00. Sanni laver første udkast til nyt logo.  
 

• Orientering fra formanden, herunder orientering om indgået post. RKD har givet en krans i 
forbindelse med Gert Haurums bisættelse. Der kommer mindeord i bladet. Der er kommet en 
henvendelse fra en dommer vedr. at holde samlet arrangement schæfer, dobermann og 
rottweiler. Der vil være et møde i nærmeste fremtid mellem klubberne. Der er drøftelser om, 
at tilmeldinger skal foregå gennem hundeweb og ikke caniva.  

• Gammel/ny lokalkreds i Nordjylland: Der er interesse for at starte en kreds op i 
Nordjylland. Christopher har kontakten som kredskontakt sammen med Carsten og bistår 
med råd og vejledning, ligesom Hovedklubben støtter opstarten. Det er meget positivt 
med nye kræfter!  

• Sydjysk Kreds 21 lukkes og pengene er deponeret.    
 

       • Regnskab og økonomi v/ Karin 

• Kørselsafregning: Vi skal venligst sørge for, at anmodning om refundering af udgifter 
sendes sammen med de tilhørende bilag i en enkelt fil. Og hver anmodning for sig.  
 

  
• Udvalg 

 
o BU/ UDD: DM er afholdt med historisk lav deltagelse. Der er kun en enkelt ekvipage klar til 

VM, Henrik Neumann. Vi håber, at der kommer deltagere med efter spor DM.  
 

o IFR: Carsten deltager i Meeting of delegates i IFR. De arbejder med promovering af 
rottweileren i hele verden. ”Den hele hund i hele verden”. Vi skal have lavet en 
formulering, således at en delegeret skal have mandat fra HB. I dag møder man i princippet 
som privatperson. Carsten kommer med et forslag, og han stiller op til en ny 2 årig periode, 
hvilket Carsten har HB`s fulde opbakning til.  
 

o MT: Arrangementer er kommet godt i gang. Vi har et problem med for mange aflysninger 
til arrangementer generelt. Dette skal vi have løst ved at tilmelding først er gyldig, når der 
er betalt.  

 
o AU:  

 
o OU: Der bliver afholdt hvalpetest seminar her i maj. 

 
o IT:  Vi skal have fortsat vores arbejde med hjemmesiden med oprydning. Michael og 

Carsten tager atter en lille tørn.   
 



o EU:   

  

• Redaktionsudvalg : Tanja laver nyt blad og modtager indlæg, små historier, gerne med billeder. 
Medlemmer må også meget gerne byde ind med forskelligt fra arrangementer, køb af hund osv. 

• Evt. : BU tager skridt til, at der bliver lavet et træningskursus eller seminar med VM-holdet, som 
sidste år.    

• Næste møde aftales. Teamsmøde 20. juni kl. 19.00 – 21.00 
  
 

 

 
 

 

 
 

 

 

  

 


